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Ønske om genindførelse af lydavis
Sagsnummer: 18/20
Init: lekj
Åben sag

Sagsfremstilling: 

I forbindelse med budgetforlig 2017-2020 har Udvalget for Kultur og Fritid på møde den 
30/1-17, valgt at pege på løsningsmodel 2 ved mulige løsninger for afløsning af Varde lydavis.
Der henvises til vedlagte bilag.

Det har via Frivillighuset og Medborgerhuset ikke været muligt at rekruttere frivillige til at løfte 
opgaven med lydavisen.

Finn Pedersen, konsulent fra Dansk Blindesamfund, deltager under punktets drøftelse.

Konsekvens i forhold til visionen: 

Ingen

Retsgrundlag: 

Biblioteksloven

Økonomi: 

---

Høring: 

---

Anbefaling: 

Formanden anbefaler 
at sagen drøftes på ny.

Beslutning Handicaprådet  den 26-04-2018: 

Finn Pedersen gennemgik brugen af en Daisy-afspiller, som tidligere er blevet benyttet til 
Varde lydavis. Han fortalte samtidig at der er ca. 80 afspillere i omløb blandt brugere i Varde 
Kommune. 
Der er i dag et fint samarbejde omkring brugen af afspillerne, idet de går videre blandt 
borgerne efter endt brug.

Handicaprådet ser muligheder for yderligere brugere, f.eks. hvor flere borgere kan benytte 
samme afspiller på et plejehjem.

Handicaprådet indstiller
at Udvalget for Kultur og Fritid og Udvalget for Social og Sundhed genoptager lydavisen som 
et tilbud for borgere i Varde Kommune
at lydavisen også kan anvendes af flere brugere samtidig på et plejehjem
at der følges op på brugen af Daisy-afspillere, som ved brug af andre hjælpemidler. 

Afbud:
Else Marie Fog
Gitte Eskesen
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